



香港特別行政區政府入境事務處  
Immigration Department,  
the Government of the Hong Kong Special Administrative Region

「來港旅遊／過境申請表」(ID 1003A) 的補充頁  
Supplementary Sheet to “Application for Entry for Visit/Transit in Hong Kong” (ID 1003A)

注意：包括在申請人旅行證件內的配偶／子女／兄弟姊妹如與申請人同行，則須填寫本補充頁並連同申請人的來港旅遊／過境申請表(ID 1003A)一併遞交。

Note: Please fill in this Supplementary Sheet if the included spouse/children/siblings in applicant's travel document is/are travelling with the applicant. This Supplementary Sheet should be submitted together with the applicant's Application for Entry for Visit/Transit in Hong Kong (ID 1003A).

包括在申請人旅行證件內的同行配偶／子女／兄弟姊妹的個人資料 (如有需要，請影印或從互聯網額外下載本頁繼續填寫。如同行配偶／子女／兄弟姊妹是以個人旅行證件來港，他／他們須另外填寫申請表。) Particulars of Accompanying Spouse/Children/Siblings who is/are included in Applicant's Travel Document (Please continue to complete on a photocopy or an additional downloaded copy of this sheet if necessary. Separate application form is required for accompanying spouse/children/siblings who is/are travelling on independent travel document.)		
姓名(中文)(如適用) Name in Chinese (if applicable)		
姓(英文) Surname in English		
名(英文) Given names in English		
別名(如有) Alias (if any)		
性別 Sex	<input type="checkbox"/> 男 Male <input type="checkbox"/> 女 Female	<input type="checkbox"/> 男 Male <input type="checkbox"/> 女 Female
出生日期 Date of birth	<input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> 日 dd      月 mm      年 yyyy	<input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> 日 dd      月 mm      年 yyyy
出生地點 Place of birth		
與申請人關係 Relationship with applicant		
同行配偶／子女 ／兄弟姊妹的照片 Photograph of accompanying spouse/child/sibling	<p style="text-align: center;"><b>照片 Photograph</b></p> <p style="text-align: center;">請在此處貼上近照一張 <b>Affix one recent photograph here</b></p> <p style="text-align: center;">(照片大小為不超過 55 乘 45 毫米 及不小於 50 乘 40 毫米)</p> <p style="text-align: center;">(Photograph should not be larger than 55mm x 45mm and not smaller than 50mm x 40mm)</p>	<p style="text-align: center;"><b>照片 Photograph</b></p> <p style="text-align: center;">請在此處貼上近照一張 <b>Affix one recent photograph here</b></p> <p style="text-align: center;">(照片大小為不超過 55 乘 45 毫米 及不小於 50 乘 40 毫米)</p> <p style="text-align: center;">(Photograph should not be larger than 55mm x 45mm and not smaller than 50mm x 40mm)</p>

在本頁內所填報的資料均屬正確、完備和真實。

The information given on this sheet is correct, complete and true.

申請人的姓名 \_\_\_\_\_ 申請人的旅行證件號碼 \_\_\_\_\_  
Name of applicant \_\_\_\_\_ Applicant's travel document number \_\_\_\_\_

日期 \_\_\_\_\_ 申請人簽署 \_\_\_\_\_  
Date \_\_\_\_\_ Signature of applicant \_\_\_\_\_